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Bestyrelsesmøde tirsdag, den 6. april 2021.  

 

Kortfattet resumé af bestyrelsens drøftelser og beslutninger:  
 
 

• Lyngby-Taarbæk Kommunes repræsentant, Claus Bolvig, har oplyst, at man ikke nåede at gennemføre 
planen om at inddrage 4 af VST’s tennisbaner til fodboldspil på kunstgræs i vinteren/foråret 2021. 
 

• Den netop gennemførte opkrævning af kontingenter for 2021 har resulteret i et medlemstal på 750 pr. 
6. april 2021, hvilket sammenligner med 738 og 700 på samme tidspunkt på året i henholdsvis 2019 
og 2020. 
 

• Bestyrelsen besluttede, på linje med tidligere udmeldinger til medlemmerne, at tilbyde fuld 
kompensation til indendørs-banelejerne for perioden januar-april 2021 svarende til halvdelen af de 
betalte lejebeløb pr. banetime. 

 
Tilbuddet, der fremsendes til den person, som har stået for leje af banetimen i sæsonen 2020-2021, 
fremsættes som et tilbud om fuld refusion eller mulighed for at afstå fra refusion og dermed donere 
beløbet til VST. 

 
• Medlemmerne havde udtrykt stor tilfredshed med den klargjorte bane 10 til supplement af 

kunstgræsbanen. 
 
De resterende baner (bane 1-8) forventes klargjort til åbning i slutningen af uge 15 (medio april). 
 

• Bestyrelsen drøftede etablering af Red Plus-kunstgræsbaner, der er i hastig fremmarch i ganske 
mange klubber. 
 
Der var positiv interesse for eventuelt at omlægge fx bane 1 og 2 til Red Plus. Et sådant projekt 
fremadrettet bør vurderes på baggrund af klubbens øvrige anlægsplaner bl.a. eksemplificeret ved den 
fremsendte ansøgning til kommunen om jordareal/støtte til bygning af endnu en hal til padelbaner og 
indendørstennisbaner. 

 
• Standerhejsningen planlagt til den 25. april forventes ikke at kunne afholdes, hvorfor meddelelse 

snarest udsendes til medlemmerne herom. 
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